
Stand No: Test-123 :منصة رقم

SN: 26-000062 26-000062 :الرقم التسلسل
Exhibitor Name: ABC Company ABC Company اسم الشركة:
Address: Edmundson House, Tatton Street, Knutsford, Cheshire, WA16

6AY , United Kingdom
Edmundson House, Tatton Street, Knutsford, Cheshire, WA16

6AY , United Kingdom
العنوان:

Phone:+44123456789 Mobile: +44123456789 +44123456789 رقم الجوال: +44123456789 رقم الهاتف:
Person In Charge:John Smith John Smith الشخص المسؤول:
Position:CEO CEO المنصب:
Email: test@company.com test@company.com :ترونالبريد الإل

We agree to exhibit in:Saudi Plastic & Petrochem 2026 + K المعرض السعودي للبلاستيك والصناعات البتروكيماوية ٢٠٢٦ و معرض
ك

:الإشتراك ف نوافق عل

for a space of: 9 Sqm Inside Space with Stand Fittings 9 م2 مساحة داخلية مع التجهيز ونتقدم بهذا الطلب لحجز مساحة:
Dimension: 3m X 3m at 606.00 USD/Sqm 606.00 دولار أمري بسعر: 3م X 3م أبعادها:

Space cost: 606.00 USD X 9 Sqm 5,454.00 USD دولار أمري 5,454.00 9 م2 X لفة المساحة الإجمالية: 606.00 دولار أمريت
Total cost of space & shell scheme: 5,454.00 USD دولار أمري 5,454.00 تلفة المساحة مع التجهيز:
VAT (15%): 818.10 USD دولار أمري 818.10 ضريبة القيمة المضافة 15%
Total Contract Value: Due within 7 working days 6,272.10 USD دولار أمري 6,272.10 يستحق المبلغ المطلوب ف غضون 7 ايام عمل:

Methods of Payment: طرق السداد
Bank Transfer/Certified cheque payable to Riyadh Exhibitions Co. Ltd. حوالة مصرفية / شيك مصدق يدفع لشركة معارض الرياض المحدودة
Beneficiary Name: Riyadh Exhibitions Co. Ltd شركة معارض الرياض المحدودة اسم المستفيد:
Bank:Saudi National Bank البنك:الأهل السعودي
IBAN:SA70 1000 0071 1000 0679 6600 SA70 1000 0071 1000 0679 6600 الايبان:
Account No: 71100006796600 Currency: USD Swift Code: NCBKSAJE NCBKSAJE :سويفت كود USD :حساب رقم: 71100006796600 العملة
Bank Address: Head Office, Saudi National Bank Tower, King Abdullah
Financial District 3208 | Al Aqeeq District Unit 778 Riyadh 13519-6676 KSA

عنوان البنك: برج البنك الأهل السعودي، مركز الملك عبد اله المال ح العقيق – 3208 وحدة
رقم 778 الرمز البريدي 13519- 6676 الرياض، المملة العربية السعودية

We hereby agree to fully abide by the Rules and Regulations of Saudi
Plastic & Petrochem 2026 + K which are attached to this contract and
laid out overleaf and in the Exhibition Manual, the receipt of which we
hereby acknowledge. We also hereby undertake to agree to any
amendments or notifications advised to us by the show organizers and
confirm that only exhibits strictly relevant to the exhibition profile will
be demonstrated in our stand and that no direct sale activity will be
made.
We accept to pay according to the above schedule. We hereby
acknowledge having read and understood the full terms of this
contract as well as the Rules and Regulations governing it. The
signature and endorsement of the client is a commitment to the terms
and conditions of this contract and its Annex (2 terms and conditions
of payment) and the client is fully responsible in case of violation of
the terms and conditions of this contract and its annexes.

نقر ونوافق عل الالتزام بافة شروط وأنظمة المعرض السعودي للبلاستيك
والصناعات البتروكيماوية ٢٠٢٦ و معرض ك والمرفقة مع هذا العقد ‐

والمتوبة خلفه والمدونة ف "كتيب إرشادات العارض"، ونؤكد عل استلامنا
موافقتنا والتزامنا بجميع التعديلات والبيانات الت لها جميعا.ً كما نؤكد عل

المعرض، وأن جميع معروضاتنا خلال مشاركتنا ف تصدر عن منظم
المعرض متطابقة مع لائحة المعروضات الخاصة بموضوع المعرض، وأننا
لن نمارس أي نشاطات بيع مباشر للجمهور انطلاقا من منصتنا كما نوافق

عل التسديد حسب الجدول اعلاه .
و نؤكد قراءة وفهم جميع بنود هذا العقد والشروط والأنظمة المتعلقة به يعد

إقرار و توقيع العميل إلتزام بما ورد ف هذا العقد و ملحقاته (2 بنود و شروط
التسديد) و يعد العميل مسؤول مسؤولية كاملة ف حال الاخلال بأحام و

شروط هذا العقد و ملحقاته.

By: John Smith John Smith من قبل:

for and on behalf of: ABC Company ABC Company ممثلا ونيابة عن:

Signature & Stamp: Date: التاريخ:   التوقيع وختم الشركة:

Accepted on behalf of Riyadh Exhibition Company Ltd تقبل الإستمارة نيابة عن ولصالح شركة معارض الرياض المحدودة

Account Executive:Tracy Gomez Signature: التوقيع:   تريس قوميز المدير التنفيذي للحساب:

Approved by project manager: Khaled Itani خالد عيتان الاعتماد من قبل مدير المشروع:

Signature: التوقيع:  

Stamp: Date: 02/10/2025 02/10/2025 التاريخ: الختم: 
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Payment Terms & Conditions

Exhibitor’s SignatureOfficial Stamp الختم الرسميتوقيع العارض

بنود وشروط التسديد
1. The Space Contract and the Rules & Regulations shall be duly signed and Stamped by the 

exhibitor or an authorized person. Following receipt of the signed Contract together with 
the First Payment and signed Rules & Regulations, the organizers shall confirm reservation 
of stand which shall bind the exhibitor to exhibit at the exhibition and to observe the rules 
and regulations of the exhibition (as amended from time to time).

2. In the event that the customer fails to pay the first installment of the space and stand 
reservation agreed upon in the contract in addition to the list of conditions and regulations 
signed, all the provisions of item (5) will be applied to the client.

3. The organizers will not confirm, under any circumstances, the space reservation upon 
receipt of signed Space Contract without payment.

4. The payment schedule for space only or shell stand is as follows:
i. 50% upon signing the Contract (The space will be unblocked and made available for 

booking in the event of non-payment within two working days) 
ii. 50% balance... As per the schedule on the first page of this contract.
Where the Contract is signed after the due date of final payment, as specified in the 
Contract, the total cost shall be payable with return of the contract. 

5. In the event of the organizers agreeing to any request for release from the contract, the 
exhibitor will be liable for all, or part of the cost stated in the contract in accordance with 
the following scale:
i. Cancellation 271 days or more before the show 15% cost
ii. Cancellation between 270 & 181 days before the show 40% cost
iii. Cancellation between 180 & 121 days before the show 60% cost
iv. Cancellation between 120 & 60 days before the show 80% cost
v. Cancellation 60 days or less before the show  100% cost
This scale of charges will apply only from the date the organizers receive written notice 
by letter, or E-mail. In addition to this scale, the exhibitor will be liable for any specific 
cost incurred on his behalf by the organizers. These terms cannot be varied under any 
circumstances.

6. The Client shall pay the Fees on the terms specified in the Booking Contract. All Fees are 
exclusive of applicable taxes (e.g. VAT or sales tax) and the Client shall pay a sum equal to 
the amount of VAT, sales or such equivalent tax chargeable, in addition to the Fees. In the 
event that the legislator introduces any taxes before, during or after signing the contract, 
the organizer has the right to ask the customer for the new taxes.

7. The total cost represents only the payment for the site, details of which are set out overleaf 
and all other goods and services required by the exhibitor shall be paid for by the exhibitor 
in addition. Exhibitors will not be allowed to take over their space or stands if the payment 
terms specified in the contract are not followed. These terms cannot be varied under any 
circumstances.

8. Any organization which, after having signed a contract for exhibition space, fails to 
exhibit for any reason of the exhibitor’s own choosing and has not been released from the 
contract by the organizers shall be liable for the full amount stated in the contract plus any 
additional costs incurred by the organizers as a result of such failure to exhibit.

9. Full amount will be return to the customer if there is any cancellation by the organizers
For further details, please refer to the rules & regulations in the Exhibitor’s Manual.

Participation Terms & Conditions
1. The Client shall not, and shall ensure that its representatives shall not, cause any physical 

damage to the Venue, the Space (if applicable) or any property of the Organizer or any 
other sponsor or exhibitor. The Client is responsible for the cost of making good any such 
physical damage, whether caused by itself or third parties engaged on its behalf.

2. The Client shall comply with:
a. Applicable Laws including all applicable data privacy and data protection laws or 

regulations; and
b. Any Additional Terms (together with all instructions from time to time from the Organizer, 

Venue management or security personnel or from the Event Platform operator
3. The Organizer reserves the right to make alterations to the lay-out or floor plan of the Event 

and the location of the space in the venue in its sole discretion and at any time prior to or 
during the Event.

4. In emergency cases, the organizers have the right to make modifications to the floor plan 
or change the location of the exhibitor in response to an emergency beyond its control. 
In this case only, the organizer will not deduct any amount from the space value that the 
exhibitor paid in advance, and the exhibiting company is not entitled to claim any financial 
compensation in the event of a change in its location.

5. Equipment should not extend into the aisles, over the aisles, or across other exhibitor spaces 
and any heights and depths specified by the Organizer must be observed. The Client shall 
ensure that all Space and Exhibits are in keeping with the general character of the Event. If 
any Exhibit (including any audio and visual content) is determined by the Organizer to be 
offensive or inappropriate, the Client must promptly cease use of such Exhibit. This does 
not include the ceiling or ceiling pendants, as they fall under marketing and advertising 
products.

6. The Organizer reserves the right, in its sole discretion, to change the venue, format, 
content or the timing of the Event program, the virtual location or hosting medium of the 
Event or Event Platform or the identity of any speakers or exhibitors for any reason and 
without liability to the Client, provided that the Event, as altered, is similar to the Event as 
originally advertised. In these circumstances, the Fees shall remain payable in full to the 
extent not already paid, and the Organizer shall not be required to refund the Client for any 
proportion of the Fees or otherwise be held liable for any other costs or expenses incurred 
by the Client in connection with the Event only through the competent court.

7. The Client shall not assign or sub-contract any rights under these T&C or sublet the Space 
or permit the Event Platform or Space to be used by any other person or company without 
the prior written consent of the Organizer.

يجب أن يكون العقد موقعاً ومختوماً من قبل العارض أو من ينوب عنه. بعد استلام العقد والدفعة  )1
المنظمون  يقوم  سوف  الموقعة،  المعرض  وأنظمة  شروط  للائحة  إضافة  فيه،  المذكورة  الأولى 

بتأكيد الحجز وتسليم العارض شروط العرض المعمول بها.

في حال عدم التزام العميل بسداد الدفعة الأولى من قيمة حجز المساحة والمنصة المتفق عليها في  )2
العقد إضافة إلى لائحة الشروط والأنظمة الموقعة، سيتم تطبيق كافة ما ورد في البند رقم )5( على 

العميل.

لن يؤكد المنظمون، تحت أي ظرف من الظروف، حجز المساحة من خلال استلام العقد موقعاً فقط  )3
وغير مصحوب بالدفعة الأولى.

يتم دفع قيمة المنصة )سواء كانت مجهزة أو بدون تجهيز( حسب البرنامج التالي: )4

أ .  50% عند توقيع العقد وتسليمه إلى المنظمين )سيتم إلغاء تخصيص المساحة وإتاحتها للحجز في 
حالة عدم السداد في غضون يومي عمل(

ب . 50% المتبقية... يرجى مراجعة موعد السداد في الصفحة الأولى من هذا العقد.

في حال تم حجز أية مساحة 60 يوماً قبل تاريخ افتتاح المعرض يتم دفع قيمة المنصة بالكامل عند 
توقيع العقد.

المبلغ  العقد لأي سبب من الأسباب فإنه يتم خصم جزء أو كامل  إلغاء هذا  العارض  في حال رغبة  )5
حسب الجدول التالي:

15% من قيمة المنصة. الإلغاء 271 يوماً أو أكثر قبل تاريخ افتتاح المعرض

40% من قيمة المنصة. الإلغاء ما بين 270 و 181 يوماً قبل تاريخ افتتاح المعرض

60% من قيمة المنصة. الإلغاء ما بين 180 و 121 يوماً قبل تاريخ افتتاح المعرض

80% من قيمة المنصة. الإلغاء ما بين 120 و 60 يوماً قبل تاريخ افتتاح المعرض

100% من قيمة المنصة. الإلغاء 60 يوماً أو أقل قبل تاريخ افتتاح المعرض

الحجز  إلغاء  العارض  المنظمين لرسالة خطية يطلب فيها  تاريخ استلام  الجدول بدئاً من  يُعمل بهذا   
سواء يدوياً أو البريد الإلكتروني. كما أن العارض يتحمل قيمة الأضرار التي تلحق بالمنظمين من جرّاء 

إلغاء هذا الحجز، علماً أن هذه الشروط لا يمكن تغييرها تحت أي ظرف من الظروف.

تشمل  لا  الرسوم  جميع  الحجز.  عقد  في  المحددة  للشروط  وفقًا  الرسوم  دفع  العميل  على  يجب  )6
العميل دفع مبلغ  المبيعات( ويجب على  القيمة المضافة أو ضريبة  الضرائب المطبقة )مثل ضريبة 
يساوي مبلغ ضريبة القيمة المضافة أو ضريبة المبيعات أو تلك الضريبة المعادلة التي يتم تحصيلها، 
بالإضافة إلى الرسوم. وفي حال استحداث المشرع لأي ضرائب قبل أو أثناء أو بعد توقيع العقد، يحق 

للمنظم مطالبة العميل بالضرائب المستحدثة

الثانية،  الصفحة  على  موضحة  وتفاصيله  للموقع،  المدفوع  المبلغ  فقط  الإجمالية  التكلفة  تمثل  )7
بالإضافة إلى دفع العارض جميع السلع والخدمات الأخرى التي يطلبها العارض. لن يُسمح للعارضين 
باستلام منصاتهم إذا لم يتم اتباع شروط الدفع المحددة في العقد. لا يمكن تغيير هذه الشروط تحت 

أي ظرف من الظروف.

يتم  العقد، ولم  الخاصة، بعد توقيعه  المنصة لأسبابه  العرض في  العارض من  في حال عدم تمكن  )8
إعفاؤه خطياً من هذا العقد من قِبل المنظمين، يتوجب عليه دفع كامل قيمة المنصة إضافة إلى 

قيمة أي أضرار تلحق بالمنظمين من جراء هذا الإلغاء.

يقوم المنظمون بإرجاع كامل المبلغ للعميل في حال تم إلغاء المعرض. )9

لمزيد من المعلومات، الرجاء مراجعة لائحة الأنظمة والقوانين وكتيب العارض

���� א���א�כ�
لا يجوز للعميل ولا ممثليه، التسبب في أي ضرر لمكان تنظيم المعرض أو المنصة )إن وجد( أو أي  )1
ممتلكات خاصة بالمنظم أو أي راع أو عارض آخر. العميل مسؤول عن تكلفة تعويض أي ضرر مادي من 

هذا القبيل، سواء كان ناتجًا عنه أو عن أطراف ثالثة تعمل نيابة عنه.

يلتزم العميل بما يلي: )2

البيانات  وحماية  البيانات  خصوصية  لوائح  أو  قوانين  جميع  ذلك،  في  بما  بها،  المعمول  القوانين  )أ(
المعمول بها؛

أي شروط إضافية جنبًا إلى جنب مع كافة التعليمات من وقت لآخر من المنظم أو إدارة الموقع أو  )ب(
موظفي الأمن أو من مشغل منصة الحدث

يحتفظ المنظم بالحق في إجراء تعديلات على التصميم أو مخطط الأرضية للعرض وموقع المساحة  )3
في المكان وفقًا لتقديره الخاص وفي أي وقت قبل المعرض أو خلاله.

في الحالات الطارئة، يحق للمنظمين إجراء تعديلات على المخطط أو تغيير أو تبديل موقع الشركة  )4
مبلغ  أي  خصم  يتم  لا  فقط  الحالة  هذه  وفي  إرادته.  عن  الخارجة  الطارئة  للحالة  إستجابة  العارضة 
بأية  المطالبة  العارضة  للشركة  بتسديدها مسبقاً، كما لا يحق  العارض  التي قام  المنصة  من قيمة 

تعويضات مالية في حالة تغيير موقعه.

الإلتزام  يجب  كما  أو فوقها،  الممرات  إلى  المنصة وصولًا  المعدات حدود مساحة  تتجاوز  ألا  يجب  )5
بالارتفاع والعمق الذي يحدده المنظم. ويجب على العميل التأكد من أن جناحه والمعروضات تتماشى 
مع الطابع العام للحدث. إذا تم تحديد أي عرض )بما في ذلك، أي محتوى صوتي ومرئي( من قبل 
هذا  استخدام  عن  الفور  على  التوقف  العميل  على  يجب  مناسب،  غير  أو  أنه مسيء  على  المنظم 

العرض. هذا لا يشمل المعلقات من السقف التي تندرج ضمن منتجات التسويق والإعلان.

يحتفظ المنظم بالحق، وفقًا لتقديره الخاص، في تغيير مكان أو تنسيق أو محتوى أو توقيت برنامج  )6
الفعالية أو وسيط الاستضافة للحدث أو منصة الحدث أو هوية أي متحدث أو عارضين لأي سبب 
وبدون مسؤولية تجاه العميل بشرط أن يكون الحدث كما تم تعديله، مشابهاً للحدث كما تم الإعلان 
عنه في الأصل. في هذه الظروف، تظل الرسوم واجبة السداد بالكامل إلى الحد الذي لم يتم دفعه 
بالفعل، ولا يُطلب من المنظم رد أموال العميل عن أي نسبة من الرسوم أو يتحمل المسؤولية عن أي 
تكاليف أخرى. أو المصاريف التي تكبدها العميل فيما يتعلق بالحدث إلا من خلال المحكمة المختصة

لا يجوز للعميل التنازل أو التعاقد من الباطن على أي حقوق بموجب هذه الشروط والأحكام أو تأجير  )7
المساحة من الباطن أو السماح باستخدام منصة أو مساحة العرض من قبل أي شخص أو شركة أخرى 

دون موافقة خطية مسبقة من المنظم.


